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Lemvig Gymnasium, den 5. marts 2019 

 
Ekstraordinært bestyrelsesmøde om ansøgertal til specielt erhvervsuddannelserne  
 
Desuden deltog rektor Bo Larsen, vicerektor Christina Bojesen og afdelingsleder Kim Bisgaard 
 
 
 
 

1. Status efter ansøgninger til kommende skoleår 
Ole Zinck indleder med baggrunden for at indkalde til ekstraordinært bestyrelsesmøde. Der er et meget lavt 
antal ansøgere til EUD næsteskoleår 
Rektor orienterede om søgetal for alle de fire uddannelser, og der blev orienteret om optagelsesprocessen 
samt muligheder for at tiltrække flere elever til det kommende skoleår.  
 
På baggrund af debat i bestyrelsen blev det vedtaget, at rektor på kommende bestyrelsesmøde fremlægger 
beregning på de økonomiske konsekvenser af nuværende optag.  
 
Opsummering ved bestyrelsesformand Ole Zinck: 
Vi ønsker et bredt og attraktivt uddannelsesudbud på Lemvig Gymnasium, derfor kan der accepteres en lav 
smertegrænse. Der kan fremlægges beregninger på bestyrelsesmødet den 20. marts, og så kan endelig 
beslutning tages i slutningen af maj. Rektor udsender doodle om nyt mødetidspunkt for skoleårets sidste 
bestyrelsesmøde. 
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